
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

 

Zápis 

z kolegia děkana dne 7. dubna 2015 

 
 

Přítomni:     doc. Kočí, doc. Ciahotný doc. Blažek, prof. Jeníček, doc. Kubal, doc. Pospíšil, doc. 

Sýkora, Ing. Růžičková, Ing. Březina, Ing. Mištová, Ing. Bartáček j.h.  

Omluveni:   doc. Macák 

 
 

Ing. Bartáček 

- Seznámil přítomné s  předběžným programem akce „Společenský den 4 elements 2015“: 

minikurz rétoriky; přehled o možnostech získávání grantů; panelová diskuse s úspěšnými 

absolventy fakulty – žádá vedoucí o návrhy absolventů (mailem); sportovní odpoledne; místo 

konání Ladronka, termín – čtvrtek 28. května; přijímá návrhy na případné sponzory   

 

Informace z KD 

 

doc. Sýkora 

− Informace ze schůzky proděkanů s prorektorem: změny ve studijních plánech napříště 

podávat souhrnně za fakultu; postup při schvalování členů komisí pro SZZ – zůstává stejný 

(schvalují se všichni); studijní program Forenzní analýza pro mag. stupeň se rušit nebude;  

− Letní škola: připravit garanty na ústavech na termín konání (rozdaný materiál) 

− Komise pro SZZ (rozdané): zkontrolovat jména a tituly členů za ústavy 

− Výsledky přijímacího řízení (poslaná tabulka se stavem k 3. 4. 2015) 

− Tabulka k výpočtu výkonů - rozdaná 

  

doc. Blažek  

− Data do výroční zprávy (zasláno vedoucím): prosí o dodání do konce týdne  

− IPN metodika (rozesláno): významné publikace, projekty z ústavů  

 

Ing. Růžičková 

- Průmysloví partneři jednotlivých studijních oborů: ústavy, které ještě nedodaly, ať dají (ještě 

osloví garanty – chybí Janda ACHOP, Jelínek Forenzní materiály, Průmyslová ekologie, 

Energetika) 

- Schůzka s Mgr. Janovským z oddělení komunikace: je potřeba do léta připravit publikace za 

VŠCHT (papírová i elektronická forma), studijní obory – přehled, průřez za fakultu 

(charakteristika oboru, uplatnění studentů) 

- Používání Facebooku a Twitteru: zkusit vytipovat zaměstnance na ústavech, kteří by byli 

schopni využívat a používat 

 

Informace z KR (Kralupy) 
 

rektor 

- Na funkci ředitele VTP Kralupy byl vybrán Ing. Milan Petrák 

- Rektor informoval o své cestě do Vietnamu 

- Informace o jednání s ÚJEP: zjistit, kdo z našich zaměstnanců učí na jiných vysokých školách 

– vedoucí pošlou děkanovi seznam (škola, fakulta, předmět) 

- Návrhy na „čestného občana“ Prahy 6 
 

pror. Kratochvíl 

- GA ČR: pokud bude doručena výtka řešiteli projektu, je nutno ji předat k řešení na Oddělení 

pro vědu a výzkum 



 

kvestorka -  Ing. Chválná 

- Ing. Mansfeld končí, bude výběrové řízení na bezpečnostního technika 

- Vedoucí ústavů nahlásí členství zaměstnanců v dalších organizacích (poslat p. kvestorce) 

 

Děkan 

- Ekotechnické centrum v Třebíči: navrhuje výjezdní zasedání vedení fakulty do Třebíče na 18. 

6. a 19. 6. (slavnostní otevření centra) – rozmyslet 

- Ing. Polívka (absolvent DSP z ústavu 218) navrhuje fakultě společnou účast v OPP (pokud 

bude mít někdo konkrétní návrh, domluví s ním) 

- V týdnu od 13. 4. do 17. 4. bude děkana zastupovat doc. Sýkora 

- Rozmyslet plán dovolených a zastupování na léto 2015 – bude zaslána předběžná tabulka   

 

Různé  
 

− Ústav 217: prof. Jeníček informoval o budování Technologického parku v Dobříši – poslán 

návrh pro fakultu 

− Ústav 215: doc. Pospíšil informoval o své návštěvě na ČEPRO – zájem o spolupráci, bude 

potřeba určit pracovníky za fakultu (koroze, rekuperace, VOC, remediace půd, aditivace 

motorových paliv, ČOV, celoživotní vzdělávání, společný projekt s PřF UK – OPVVV); 

prezentace na KR – 1) vzdělávání spojené s výzkumem, výzkumné programy; 2) stavební 

záležitosti, KVALAB 2, KVALAB 3, mobility, podpora vzdělávání, CŽV, profesně 

orientované studijní programy (připravit strategii – do června) 

− Ústav 216: doc. Ciahotný vznesl dotaz, kdo bude psát jmenovací dopisy pro mezioborové 

komise (doc. Sýkora – pro obory, které nemají konkrétní ústav napíší patroni), poslat 

sekretářkám hlavičkový papír děkanátu; disertace Ing. Beránka – podána již přepracovaná, 

nesplňuje podmínku publikační činnosti – domluvit s ním a proděkanem Blažkem schůzku na 

ústavu, možnost ukončení studia a podání nové přihlášky 

− Ing. Březina: Informoval o přijetí centrálního rozvojového projektu spolu s Univerzitou 

Pardubice, bude potřeba (možnost) cca 10 studentů na dva týdny výuky v Pardubicích a jeden 

týden výuky na FTOP – podá na příštím KD další informace  

− Ústav 218: Ing. Mištová tlumočila poděkování doc. Macáka za vstřícný přístup pracovníků 

Oddělení pro vědu a výzkum při finalizaci projektů GA ČR 

− Ing. Vítková: žádá o návrh termínů pro příští zasedání vědecké rady fakulty (24. a 25. 6.); 

žádá vedoucí ústavů o nahlášení složení komisí, data, místa a času konání přijímacích 

pohovorů na doktorské studium (musí proběhnout do 15. 5. 2015) do konce týdne 

 

Úkoly 
 

− Ing. Bartáček žádá vedoucí o návrhy úspěšných absolventů pro panelovou diskuse na „4 

elements“ (poslat mailem)  

− Vedoucí ústavů zkontrolují jména a tituly členů komisí pro SZZ za své ústavy (rozdané) 

− Vedoucí ústavů zašlou do konce týdne data do výroční zprávy doc. Blažkovi (dle zaslaného 

materiálů) 

− Vedoucí ústavů zašlou doc. Blažkovi významné publikace, projekty z ústavů pro metodiku 

IPN  

− Vedoucí pošlou děkanovi seznam zaměstnanců, kteří učí na jiných vysokých školách (škola, 

fakulta, předmět) 

− Vedoucí ústavů nahlásí kvestorce členství zaměstnanců v dalších organizacích  

− Vedoucí ústavů nahlásí složení komisí, data, místa a času konání přijímacích pohovorů na 

doktorské studium (musí proběhnout do 15. 5. 2015) do konce týdne Ing. Vítkové 

 

Příští kolegium děkana bude v úterý 21. dubna od 14.00 hod na děkanátu. 

 

Zapsala: Ing. J. Vítková 


